
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki, Kultury i Promocji Gminy 

Rady Miejskiej w Barczewie 

z dnia 20 kwietnia 2015r. 

 
Miejsce spotkania: Centrum Kultury i Promocji Gminy w Barczewie ul. Słowackiego 5 

  
Tematy omawiane na spotkaniu: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zmiany w statucie CKiPG. 
3. Zarządzenie burmistrza dotyczące opłat za korzystanie z obiektów sportowych. 
4. Konkurs "Poprawa estetyki miast i obszarów wiejskich na terenie Gminy 

Barczewo". 
5. Zamknięcie posiedzenia. 

Do punktu 1. 
 

 Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki, Kultury i Promocji Gminy Pan Adam Dowgiałło 

rozpoczął spotkanie.  

Do punktu 2. 

  Pan Dowgiałło proponuje zmianę nazwy Centrum Kultury i Promocji Gminy na Centrum 

Kulturalno-Biblioteczne, uważa, że nowa nazwa byłaby adekwatna do roli wykonywanej przez 

centrum. Członkowie komisji zasugerowali, aby zaciągnąć opinii radcy prawnego w tej kwestii. 

 Pan Moszczyński wskazuje nieprawidłowości w statucie, których dopatrzyła się komisja 

regulaminowa. 

 Komisja postanowiła przyjrzeć się Amfiteatrowi Miejskiemu oraz Skarbcowi Kultury 

Europejskiej. Należy ustalić kto powinien za nie odpowiadać, z jakich środków mają być finansowane. 

 Pan Maciejewski zwrócił uwagę na §2 statutu. Uważa, że należy go zmienić. 

 Pan Dowgiałło proponuje, aby do zadań centrum dodać ekologię. Pozwoli to pozyskiwać 

dodatkowe środki z zewnętrznych źródeł. 

 Komisja jednogłośnie postanowiła wnioskować o otrzymanie kopii umowy, na której 

warunkach funkcjonuje Skarbiec Kultury Europejskiej.  

 Komisja jednogłośnie postanowiła zaciągnąć opinii radcy prawnego w kwestii połączenia 

punktów w §9. Miałoby to usprawnić funkcjonowanie Salonu Muzycznego, Biblioteki oraz CKiPG. 

 Pan Dowgiałło uważa, że należy określić dokładny czas trwania kadencji dyrektora CKiPG. 

Obecny zapis pozwala na kadencję od 3 do 7 lat. Komisja jednogłośnie postanowiła zaciągnąć opinii 

radcy prawnego w tej sprawie. 

 

 



Do punktu 3. 

 Burmistrz wydał negatywną opinię w sprawie zmiany w Zarządzeniu Nr 0050.76.2014 z dnia 

12 czerwca, w którym miał zostać dodany zapis o korzystaniu z obiektów sportowych przez Służby  

Mundurowe. Komisja jednak nie otrzymała pisma z oficjalnym stanowiskiem burmistrza w tej sprawie 

i o wszystkim dowiedziała sie nieoficjalnie. Komisja jednogłośnie postanowiła wnioskować do 

burmistrza o odpowiedź pisemną w tej sprawie. 

 

Do punktu 4. 

 Pani Łukowska-Juckiewicz przedstawiła  plan konkursu "Poprawa estetyki miast i obszarów 
wiejskich na terenie Gminy Barczewo". Komisja jednogłośnie go zaakceptowała i w najbliższym czasie 
powoła komisję konkursową. 
 

Do punktu 5. 

  Datę następnego posiedzenia ustalono na 27 kwietnia godz. 17.00 w Urzędzie Miejskim. 

Obecni: Adam Dowgiałło, Anna Wojszel, Jarosław Bonus, Rafał Surmański, Bartosz Idzikowski, Mariola 

Łukowska-Juckiewicz, Andrzej Maciejewski, Andrzej Moszczyński 

 

Protokół sporządził 

Bartosz Idzikowski 

Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki, Kultury i Promocji Gminy  

 

Adam Dowgiałło 

  

 


